
 
 

Referat 
 

 

Emne Skolebestyrelsesmøde Nr.  04 

Sted 
Hotherskolens personalerum 
Spisning i kantinen kl. 17.30 
 

Møde-
dato 

07.12.23 

Deltagere 
 
Afbud 

 
SB-medlemmer 
 
Henrik, Nikolaj 
 

Kl. 17.30 – 20.30 

 
Mødeleder 
 
 

 
René  
 

  

Dagsorden Punkt Ansvar  

A. Kommentar til referat Rettelser og kommentar til se-

neste referat fra 11. oktober 

2023 (1 bilag) 

  

Godkendt. 
a) Elevråd Orientering: 

Siden sidst mm. 
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Elevrådet har udarbejdet en liste over, hvad de gerne vil forandre, samt hvad de gerne vil indkøbe. 

Listen blev udleveret på mødet. Alle elever på skolen skal nu stemme om de mange forslag for at 

danne en prioriteret liste.  

 

Elevrådet arbejder desuden med ”elevernes stemme”. Dette er opstarten på, at eleverne skal opleve 

mere medindflydelse.  
1. SFO’ens mediepolitik (1 bilag) MAJ 15 

Maja gennemgik SFO’ens mediepolitik. Der blev debatteret brug af mobiltelefoner i SFO 2. Skolebe-

styrelsen argumenterer for udfasning af mobiltelefoner i SFO 2. En bekymring kan være, om børn 

eller forældre vil fravælge SFO 2. Maja tager det op på et personalemøde i SFO 2.  
2. Deltagelse i Den Europæisk Rusmiddelundersø-

gelse 2024 for 9. årgang 

(2 bilag) TV 15 

Hotherskolens 9. årgang er udvalgt til at deltage i Den Europæisk Rusmiddelundersøgelse 2024. 

Medarbejderne i udskolingen har besluttet, at 9. årgang deltager. Hotherskolen vil få tilsendt den na-

tionale rapport.  

3. Sygefravær november 2023. 

Dagsordenen udsendes inden vi har overblik 

over sygefraværet for november måned 2023. 

Oktober måned viste 5,35 for Hotherskolen og 

meget lavt på SFO med 0,75. Dagskolen er vi 

vidende om har et stort sygefravær og der er 

også langtidssygemeldinger. 

Der eftersendes bilag med sygefravær for no-

vember måned. 

(1 bilag) 

 

RT 5 

Taget til efterretning.  

4. Skoleudviklingssamtale – Hotherskolen 

Mødet blev gennemført mandag den 13. no-

vember. 17 deltagere var inviteret med afbud 

fra én person. Der deltog både repræsentanter 

fra personalet og to fra bestyrelsen samt alle 

fire ledere fra Hotherskolen samt administrativt 

personale og to politikere. Alle bilag til mødet 

er vedhæftet punktet. Aktuelt afventer vi 

skriftligt referat af mødet, som forvaltningen 

skal formulere. 

(6 bilag) ALLE 20 

Ledelsens med medarbejdernes oplevelse var, at det var et godt møde. Referat bliver eftersendt til 

skolebestyrelsen.  



5. Skoleudviklingssamtale - Dagskolen 

Mødet blev gennemført mandag den 20. no-

vember. Der deltog 12 personer til mødet med 

repræsentanter fra personale samt to ledere. 

Ligeledes administrativt personale samt én fra 

bestyrelsen og to politikere. Alle bilag til mødet 

er vedhæftet punktet. Der er ligeledes vedhæf-

tet referat af mødet. 

(6 bilag) ALLE 20 

Dagskolens skoleudviklingssamtale blev gennemført med en positiv energi, på trods af de store ud-

fordringer Dagskolen oplever. Medarbejderne var meget gode til at beskrive deres arbejdsvilkår. Ma-

rianne føler sig bakket meget op af René.  

 

Arbejdstilsynet var på uanmeldt besøg på Dagskolen torsdag den 2. november 2023. Dette ud-

møntede sig i ét strakspåbud (asbest i kælderen) samt ét påbud (vold og trusler mod perso-

nale). 

6. Skolebestyrelsen skal finde emner til stort dia-

logmøde med BUL d. 10/4-2024. 

BUL vil gerne drøfte kommunikation og skole-

udviklingssamtaler. 

 ALLE 10 

Hotherskolens skolebestyrelse vil gerne foreslå følgende emner: 

• PPR 

Bestyrelsen skal melde øvrige punkter ind til René senest 20. december 2023. 

7. Meddelelser:    

 a) SB Formand Orientering: 

Siden sidst mm. 

CBG 

 

10 

Christian orienterede fra Lille BUL-møde, der blev afholdt 31. oktober 2023. Christian oplevede det 

som et fint møde.  

 b) Ledelsen 

• Status med nye vinduer og døre i Ind-

skolingen samt SFO 1 

• Forældrebesøgsdag fredag den 1. de-

cember 

• De 15 sponsorerede Ipads til Velkomst-

klasserne fra Stevns Brands Fond er ud-

leveret onsdag den 29. november, hvor 

to bestyrelsesmedlemmer fra fonden 

deltog samt lokalredaktør fra Dagbladet 

Erik Nielsen deltog. 

• Høringssvar fra bestyrelsen vedr. græn-

sekrydsere. 

Orientering: 

Siden sidst mm. 

(1 bilag) 

RT/TV 

MOL 

MAJA 

 

10 

Renoveringsprocessen med udskiftning af døre og vinduer i indskolingen og SFO 1 vil være færdig 

inden jul. Forældrene kvitterer for, at Maja har været synlig i hele processen.  

 

Forældrebesøgsdagen 1. december 2023 blev oplevet som overvejende positiv.  

 

René orienterede om de 15 sponsorerede iPads til velkomstklasserne. Dagbladet har været forbi for 

at skrive en artikel. Der skulle også komme en artikel i Stevnsbladet.  

 

Høringssvar vedr. grænsekrydsere blev gennemgået. Høringssvaret er sendt til forvaltningen.   

 

Onsdag den 13. december afholdes Lucia på Hotherskolen. Pensionerede medarbejdere er traditionen 

tro inviteret denne dag.  

 b) Medarbejdere 

 

Orientering: 

Siden sidst mm. 

KB/BT 10 

Medarbejderne oplever, at der er mange opgaver.  

8. Eventuelt 

 

  5 

SFO’ens mediepolitik skal på næste SB møde 28. februar 2024. 

 

Skolebestyrelsen spørger ind til, hvilke sanktionsmuligheder skolen har vedr. elever, der ikke følger 

ordensreglerne.  

 


